

# 健康「手」護者

## Keep Your Hands Germ-free



雙手容易出汗，而且經常接觸不同物件，成為細菌繁殖的溫床，容易引發各種疾病。全新上市的G&H倍護搓手液，是全天候助您保持手部衛生的最佳拍檔。

Hands are particularly prone to sweating in the summer and they act as a breeding ground of germs as you come into contact with different objects and surfaces. Newly launched G&H Protect+™ Advanced Hand Sanitizer is your best partner in the fight to keep your hands clean and safe.



### G&H倍護搓手液 G&H Protect+™ Advanced Hand Sanitizer

- 含73.3%乙醇，15秒內迅速消除99.99%常見病菌和細菌\*
- 採用快乾免洗配方，直接塗抹後迅速揮發，毋須洗手，有效消滅細菌
- 新添加維他命原B5，並蘊含蘆薈精華等保濕成分，可滋潤雙手並避免手部乾燥
- 美國製造
- Contains 73.3% ethanol, which eliminates 99.99% of common germs and bacteria\* in 15 seconds
- Fast-drying non-rinse formula evaporates quickly after applying and effectively eliminates bacteria without the need to wash
- Newly added pro-vitamin B5 works with other moisturizing ingredients such as aloe vera to hydrate your skin and prevent dry hands
- Made in the U.S.A.



掃描QR碼，  
細閱詳細抗菌  
檢驗報告。

\*常見病菌和細菌包括沙門氏菌、金黃葡萄球菌、大腸桿菌等  
Common germs and bacteria include Salmonella, Staphylococcus aureus, Escherichia coli, etc.